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Dr. Kövér László úr
a Magyar Országgyűlés elnöke

Írásbeli választ igénvlő kérdés

Tisztelt Elnök űr!

Az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 46/1994 .(IX.30 .) OGY határozat 91 . §-a alapján
bejelentem, hogy írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni

Dr. Fazekas Sándor miniszter úrhoz
„Mit kíván tenni a kishantosi földbérletek ügyében, ahol zömében nem helyi pályázók nyertek –

a 21 éve helyben gazdálkodó ökológiai mintagazdaság pedi g
még egy árva négyzetmétert sem?” címmel ,

amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr !

A Kishantosi Vidékfejlesztési Központ, ökológiai Mintagazdaság és Népióiskola november 1-jétől
elveszítheti jogosultságát az általa eddig bérelt állami földterületek fölött, mivel bérleti joga 2013 .
október 31-én lejár. Az NFA által tavaly meghirdetett pályázaton zömében még csak nem is hely i
pályázók nyertek – a 21 éve helyben gazdálkodó ökológiai mintagazdaság pedig szabályosa n
benyújtott pályázatai ellenére még egy árva négyzetmétert sem. A pályázatok eredményeként a
Kishantoson 21 éve indult biogazdálkodás és a fenntartható mezőgazdálkodás elterjesztését célzó
szemléletformáló munka ezzel minden érdemi ok nélkül ellehetetlenül . A Kishantosi Vidékfejlesztés i
Központ Közhasznú Nonprofit Kit pályázati elbírálással kapcsolatos panasza mindezidáig ne m
vezetett eredményre. Emlékeztetni szeretném Miniszter Urat, hogy az Országgy űlés Fenntartható
fejlődés bizottsága előtt történt meghallgatása során kérdésemre adott válaszában úgy nyilatkozott,
hogy a Kishantosi Kft ., mint „tőkés társaság” helyett helyben lakó családi gazdák nyertek, akik a
biogazdálkodást is vállalták . Felmerül annak lehetősége is, hogy illetékes munkatársai Kishanto s
ügyében súlyosan félretájékoztatták . Bizonyára értesült róla, hogy a jogos felháborodás miatt radikális,
indulatoktól sem mentes társadalmi összefogás körvonalazódik a népszerű mintagazdaság és
népfőiskola megmentéséért. A kialakult helyzet megnyugtató rendezése érdekében aligha
megkerülhető a bérleti pályázatokkal kapcsolatos döntések felülvizsgálatának elindítása, ezze l
egyidejűleg a pályázati döntések érvényesítésének felfiiggesztése az elbírálás során figyelembe nem
vett szempontok ismételt áttekintéséig.

Kérdezem Miniszter Urat, hogy „Mit kíván tenni a kishantosi földbérletek ügyében, ahol zömébe n
nem helyi pályázók nyertek – a 21 éve helyben gazdálkodó ökológiai mintagazdaság pedig még egy
árva négyzetmétert sem?”

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013 . október 14.
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Dr . Szili Katalin
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